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Voorlichtingsavond Campus Kollum 16 november 2023 

Plaatselijk Belang organiseert bijeenkomst 

De avond werd georganiseerd door plaatselijk belang. Er was een mooie opkomst met ongeveer 50 

aanwezigen. De voorzitter Paul Maasbommel heette iedereen welkom en vertelde iets over de plannen tot 

nu toe en over de betrokkenheid van Plaatselijk Belang. Hij gaf aan dat namens de gemeente een tweetal 

mensen een verdere toelichting op de plannen zullen geven. Tegelijkertijd is deze bijeenkomst ook bedoeld 

om mensen op te roepen mee te denken over de ontwikkeling. De verdere avond treedt Fokke Jansma op 

als spreekstalmeester.  

De campus 

Projectleider Wim Hokken vertelt namens de gemeente iets over de plannen met de campus. Hij geeft aan 

dat de campus zoals die in 2019 is gerealiseerd net als het kindcentrum (2021) een succesverhaal is. Beide 

instellingen groeien uit hun jasje. De gemeente had eerst het plan om een tussenvoorziening te bouwen op 

de locatie van het oude dorpshuis De Colle. Dit idee is komen te vervallen. De groei was dermate explosief 

dat er naast de ruimte op de locatie van De Colle meer ruimte nodig bleek te zijn. Daarom onderzoekt de 

gemeente nu hoe de campus op zijn huidige locatie kan worden uitgebreid. Er komen als dit mogelijk blijkt 

een tweetal locaties waar gebouwd wordt, te weten de huidige campus en de locatie van het voormalige 

dorpshuis.  

Als nieuwbouw mogelijk blijkt, dan kunnen daarmee ook keuzes uit het verleden heroverwogen worden. Zo 

wil de bibliotheek bijvoorbeeld liever bij de basisscholen in de nabijheid zijn gehuisvest. En zo zijn er ook 

vragen over de omvang van het dorpshuis. Er komen voor een dorpshuisfunctie meerdere ruimten op de 

markt zoals bijvoorbeeld de Oosterkerk, is er ruimte bij het museum etc. Vanuit de gemeente bestaat het 

idee om een onderzoek te doen naar de aanwezige ruimten en de behoeften aan dorpshuisruimte in Kollum. 

Wim doet namens de gemeente een oproep aan mensen of zij zouden willen meedenken over die behoefte.  

Na afloop van de bijeenkomst melden zich een aantal mensen die willen meedenken over de beschikbare 

ruimte. 

De campus en de plek in Kollum 

Na Wim krijgt Michiel Oosterhagen het woord. Michiel is binnen gemeente Noardeast-Fryslân 

beleidsmedewerker ruimtelijke ontwikkeling. Hij neemt de aanwezigen terug naar het verleden waarin Kollum 

een duidelijke structuur had. Deze structuur werd in de zeventiger jaren uit het oog verloren. Hierdoor ging 

de duidelijkheid die Kollum voor de bezoeker had verloren. Wat was het centrum? De grote ingrepen die nu 

gedaan moeten worden in Kollum bieden een kans iets van die duidelijkheid terug te brengen waarbij er 

twee opgaven liggen. De eerste is vooral bedoeld om van de Brede Campus een eenheid te maken. Dat 

moet gebeuren door enerzijds de vormgeving van de te bouwen gebouwen, maar ook door aanpassingen in 

de omgeving. 

Hierbij is de de stem van de inwoners van groot belang. Daarom werkt de gemeente nauw samen met 

plaatselijk belang.  

Napraat: 

Vervolgens leidde Fokke Jansma een centrale discussie over de invulling van het dorpshuis en het 

Maartensplein. Uit de discussie bleek dat de functie van een dorpshuis te vangen in een duidelijke definitie. 

En dat bleek ook bij de vragen over de ruimtelijke ontwikkeling. Er is op dit moment in Kollum geen plek die 

de titel ‘centrum’ kan dragen.  

Bijlage: de presentatie zoals door Wim en Michiel gegeven. 

 


